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  Protokół nr 15/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Powiatu i Przestrzegania Prawa 

które odbyło się w piątek 19 grudnia 2019 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie  

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych. Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 
W obradach uczestniczyli także: 

 Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska.  

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 Dominik Różycki Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Śremie. 

 Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 

stwierdził wymagane quorum.  

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 13/2019 z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/257/13 z dnia  

28 sierpnia 2013 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego 

dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Śremie, na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego numer 2 położonego w Śremie przy 

ulicy Chełmońskiego 1. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia 

ostatecznego terminu ich dokonania. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 13/2019 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

13/2019 z dnia 28 listopada 2019 r. został przyjęty (9 głosów za). 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 



 2 

XXXVII/257/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie 

pasa drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Śremie, na 

cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 

 

Dominik Różycki dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg przedstawił projekt uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (9 głosów za) projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XXXVII/257/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu 

w Śremie, na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego numer 2 położonego w 

Śremie przy ulicy Chełmońskiego 1. 

 

Marek Matuszewski Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Tomasz Klaczyński zapytał jak długo jeszcze będzie trwał najem z Syndykiem 

masy upadłościowej Centrum Medycznego Małgorzata, gdyż na poprzedniej komisji pan 

Starosta informował, że obecni najemcy niższych kondygnacji tego lokalu są zainteresowani 

również tym piętrem.  

 

Marek Matuszewski odpowiedział, że Syndyk chce opuścić ten lokal, ponieważ sprzedaż 

ruchomości jest mało efektywna, a on cały czas ponosi koszty ich magazynowania. Jeżeli 

chodzi o najemców niższych kondygnacji obecnie uruchamiają na kolejnej kondygnacji 

działalność dziennego zakładu opieki zdrowotnej dla osób starszych. Na tą chwilę nie 

potrzebują III kondygnacji. 

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (9 głosów za) projekt uchwały sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego 

numer 2 położonego w Śremie przy ulicy Chełmońskiego 1. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2019 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia 

ostatecznego terminu ich dokonania. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

śremskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 8. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radny Emil Majsner zapytał kiedy komisja będzie przyjmowała protokół z poprzedniego 

posiedzenia komisji budżetu. 

 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa odpowiedział, że  na następnym posiedzeniu 

komisji. 

 

Radny Emil Majsner zapytał czy ostatecznie jest już znana treść ekspertyzy dotyczącej 

szpitala. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik odpowiedziała, że jeszcze nie. Firma przygotowuje 

druga część ekspertyzy dot. analizy sytuacji spółki na podstawie wszystkich przesłanych 

dokumentów przez spółkę, którą do końca grudnia będzie można przedstawić jeśli pan 

Radny będzie miał takie życzenie. 
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Radny Emil Majsner zapytał czy ekspertyza zostanie zamieszczona na stronie internetowej 

powiatu. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik odpowiedziała, że nie widzi takiej potrzeby.  

 

Radny Emil Majsner zapytał czy zapadły nowe ustalenia dotyczące wysypiska w Pyszącej. 

 

Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że procedury są prowadzone zgodnie  

z harmonogramem. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa złożył życzenia noworoczne, następnie  

w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia zamknął obrady Komisji o godz. 920. 

  

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


